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Zadeva: Direktor občinske uprave, imenovanje v naziv - odgovor

Spoštovani,

na Ministrstvo za javno upravo ste naslovili vprašanje glede imenovanja direktorjev občinske 
uprave v naziv. V zvezi s tem vam pojasnjujemo naslednje: 

Najvišje položaje, med katere sodi tudi direktor oziroma tajnik občinske uprave, ureja Zakon o 
javnih uslužbencih (Uradni list RS, št. 63/07 – uradno prečiščeno besedilo in 65/08,  v  
nadaljevanju ZJU) v 82. členu. Zakon določa, da se uradniki na položaje izbirajo na podlagi 
javnega natečaja, položaj pa se pridobi z odločbo o imenovanju za dobo petih let. 

Z osebo, ki je bila izbrana na položaj direktor uprave lokalne skupnosti na javnem natečaju in 
pred tem ni imela statusa uradnika, se sklene pogodba o zaposlitvi za določen čas, hkrati pa se 
izbrani osebi izda odločba o imenovanju na položaj za obdobje petih let, v skladu s petim 
odstavkom 82. člena ZJU. Če je bil v natečajnem postopku za zasedbo položajnega delovnega 
mesta direktor uprave lokalne skupnosti izbran javni uslužbenec, ki ima v občinski upravi 
sklenjeno delovno razmerje za nedoločen čas, se njegove pravice in obveznosti za čas, ko bo 
opravljal naloge na položaju, uredijo z  aneksom k pogodbi o zaposlitvi, prav tako pa se ga z 
odločbo imenuje na položaj obdobje petih let. V takem primeru se direktorja občinske uprave 
imenuje tudi v naziv, ki je v prilogi II Uredbe o notranji organizaciji, sistemizaciji, delovnih mestih 
in nazivih v organih javne uprave in v pravosodnih organih (Uradni list RS, štev. 58/03, 81/03, 
109/03, 43/04, 58-1/04, 138/04, 35/05, 60/05, 72/05, 112/05, 49/06, 140/06, 9/07, 33/08, 66/08, 
88/08, 8/09, 63/09, 73/09, 11/10, 42/10, 82/10 in 17/11) določen za položaj direktorja občinske 
uprave. Delo na položaju direktorja uprave mestne občine in občine z nad 10.000 prebivalcev
se opravlja v nazivu II. stopnje, delo na položaju direktorja občinske uprave – občina pod 
10.000 prebivalcev opravlja v nazivu IV ali III stopnje.  V povezavi z nazivi se določijo pogoji za 
položaj glede izobrazbe in delovnih izkušenj, seveda pa tudi ostali pogoji za opravljanje dela na 
uradniškem delovnem mestu.

V primeru, ko je na položaj direktorja občinske uprave imenovana oseba, ki pred tem ni imela 
sklenjenega delovnega razmerja za nedoločen čas v občinski upravi, sklene tudi pogodbo o 
zaposlitvi za določen čas, torej za obdobje imenovanja na položaj. V takem primeru direktor 
občinske uprave v skladu s prvim odstavkom 73. člena ZJU ni imenovan v naziv.

Skupnost občin Slovenije
info@skupnostobcin.si



Glede določitve plače pojasnjujemo, da se delovna mesta direktorjev občinskih uprav uvrščajo v 
plačne razrede v skladu z Uredbo o plačah direktorjev v javnem sektorju (Uradni list RS, št. 
73/05, 103/05, 12/06, 36/06, 46/06, 77/06, 128/06, 37/07, 95/07, 112/07, 104/08, 123/08, 21/09,
61/09, 91/09, 3/10, 27/10, 45/10, 62/10, 88/10, 10/11, 45/11, 53/11, 86/11) in Pravilnikom o 
uvrstitvi delovnih mest direktorjev s področja javne uprave v plačne razrede znotraj razponov 
plačnih razredov (Uradni list RS, št. 106/05, 20/06, 39/06, 79/06, 132/06, 47/07, 60/07, 17/09, 
67/09, 93/09, 16/10, 104/10), zato za določitev plače naziv ni relevanten.

S spoštovanjem,

      Mojca Ramšak Pešec
        GENERALNA DIREKTORICA


	42838.doc

		2012-02-29T12:58:50+0100
	Stefka Korade Purg


		2012-02-29T15:05:15+0100
	Mojca Ramsak Pesec




